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Hei,

Det fremkommer av barnehagebehovanalysen at det ikke vil være behov for ny barnehage i 
område Stabekk i løpet av angitt periode. Stabekktunet barnehage sitt bygg er solgt og blir 
overtatt ca. 2025. Dermed står nedre Stabekk uten noen barnehage fra dette tidspunktet. For oss 
som bor i område er det vesentlig med barnehagetilbud i nærområdet, for barns beste og for at 
hverdagslogistikken skal gå opp. Ser også at dette ser ut til å være basert på at Stabekktunet 
bhg sogner til Stabekk skole og ikke Lysaker skole som er nærmest for oss fleste som har barn i 
barnehagen per nå. Dette bidrar til å gi er skjevt bilde av behovet videre. 

Det er vesentlig for oss som bor på nedre Stabekk, har barn og planlegger flere barn at det 
fortsatt vil være et barnehagetilbud på nedre Stabekk for å i det hele tatt bli boende videre i 
Bærum kommune. Håper dette blir tatt med i betraktningen!

Mvh Pia Vårhus


